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Sammanträdesprotokoll Kommunala tillgänglighets-

rådet 

Sammanträdesdatum 2024-08-29 

Plats och tid Vargön (A:2) kl. 08:30-12:00 

Närvarande Se sida 2 

Övriga deltagare Se sida 2  

Sekreterare Gun-Britt Wiksten 

Protokolljustering 

Följande parter justerar detta protokoll genom digital signering. 

Justeringens plats och tid Digitalt ÅÅÅÅ-MM-DD kl. 00:00 

Paragrafer §§ 26-36 

Ordförande Maria Eriksdotter, vice ordförande 

Justerare Ylva Sundkvist, FRP 

Protokollet publiceras på pitea.se  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

Närvarande på sammanträdet  

Maria Eriksdotter, vice ordförande ersätter Sven-Gösta Pettersson, ordförande 

Marianne Hedkvist, FSN 

Helén Lindbäck, KS ersättare för Louise Mörk, KS 

Elisabeth Qvarnström, SBN ersättare för Marie Rönnholm, SBN 

Monica Nyman Björklund, HRF 

Malte Larsson, FUB 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå 

Maria Eriksdotter, FRP 

Ylva Sundkvist, FRP 

Övriga deltagare  

Lena Enqvist, tjänsteman från socialtjänsten 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 26 Mötet öppnas 

 

Maria Eriksdotter vice ordförande förklarar mötet öppnat.  

En presentationsrunda gjordes. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 27 Fastställer dagordning 

 

Dagordningen fastställes med ett tillägg som tas under punkten ”Taxor 2025 inom 

Socialtjänsten”. Marianne Hedkvist, fastighets- och serviceförvaltningen tar 

måltidstaxorna.  

 

______  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 28 Val av justerare 

 

Till justerare utses Ylva Sundkvist, FRP. 

 

________  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 29 Föregående protokoll 

 

Föregående protokoll från den 17 maj 2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå ställde en fråga om att det var ju tänkt att 

Rebecka Granström skulle ha medverkat på Kommunala tillgänglighetsrådet den 17 

maj för att informera om vad som händer i Piteå framöver. Finns det någon som kan 

informera om det? 

 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare svarar att hon har varit i kontakt med Rebecka 

Granströms efterträdare som heter Martin Carlsson och han hade ingen möjlighet att 

komma till dagens möte. Försöker att boka in honom den 5 december 2024. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 30 Frågor från Funktionsrätt Piteå 

1. Handikappanpassning av Norrstrandspoolen 

Elisabeth Lindberg, K&F skulle ha svarat på denna fråga, men är sjuk idag. Hon 

meddelar via mejl att: Hälsa frågeställarna att jag kommer att kalla dem till en 

träff på förvaltningen för att diskutera tillgängligheten på kultur- och fritidsnämn-

dens områden med mera. 

Maria Eriksdotter säger att Norrstrandsbadet är inte tillgänglighetsanpassat. Det 

gäller poolen, inga duschrum, inga toaletter. Det borde göras en tillgänglighets-

vandring. Det är personer från samhällsbyggnadsnämnden som gör tillgäng-

lighetsvandringar. Kultur- och fritid ansvarar för att en toalett kommer till 

Norrstrandsområdet. 

 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå berättar att andra kommun har 

information om platser är tillgänglighetsanpassade. Hur har Piteå med det? 

Det är också viktigt med tillgängliga lekplatser för barn med funktionsned-

sättningar eller barn med funktionsnedsatta föräldrar. Vi är skyldiga enligt 

barnkonventionen och det har Piteå kommun sagt att de ska leva efter. 

 

Kultur och fritid ansvarar för att en toalett kommer till Norrstrandsområdet. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 30 Frågor från Funktionsrätt Piteå, forts 

2. Tillgänglighet för hela Norrstrandsområdet 

Elisabeth Lindberg, K&F inbjuder till en träff på förvaltningen. 

 

3. Norrmalmia – A-hallen 

Elisabeth Lindberg, K&F inbjuder till en träff på förvaltningen. 

För låga räcken svårt att gå upp och ner till läktaren. 

 

 

4. NOLIA – kabeldragning på marken 

Stefan Askenryd, ledamot i övriga bolag svarar i ett mejl: 

Jag tar med mig frågan till Nolias VD och får återkomma med ett svar. 

 

5. Telefontider hos Hemsjukvården 

 Christer Grahn, hemsjukvårdschef svarar via mejl så här: 

Jag vet att det vid några tillfällen inkommit klagomål att vi inte svarar. Ett 

problem är att den som ringer in får signal men ingen svarar och man förstår inte 

att man står i kö och hinner då kanske lägga på. Vi jobbar nu med att få in ett 

meddelande till inringande att deras samtal är placerat i kö men att det är väntetid. 

Vet också att vi ibland inte hinner svara alla samtal alla dagar men hur ofta det 

inträffar törs jag inte säga. 

 

6. Sökfunktionen på Piteå kommuns hemsida 

Marie Lindgren Berglund, kommunikationschef svarar så här: 

Jag ska ta tag i det. Vi hoppas kunna få medel att göra en helt ny webb och då 

kommer allt gammalt med säkerhet att försvinna men som sagt, jag kollar upp det! 

 

Marie Öqvist, webbmaster säger så här i ett mejl: 

Söket på pitea.se är uppgraderat sedan någon månad, och är mycket bättre än 

tidigare. Kan det vara så att personen har Googlat och därigenom hittat en gammal 

länk? 

 

______ 

 

Marianne Hedkvist, FSN menar att man måste skriva in rätt ord annars är det svårt  

 att hitta på webben.  

 

 ______ 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 9 (14) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 31 Frågor Piteå Funktionsrätt Centrum,  

 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå menar att det finns ett beslut: EU:s 

tillgänglighetsdirektiv att webben ska vara tillgänglighetsanpassad.  

Länstrafikens nya app i telefon fungerar inte.  

 

Elisabeth Qvarnström, SBN säger att man kan felanmäla appen hos Länstrafiken. 

 

______ 

 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare berättar om mejlet hon fått från Lena Sturk, 

utvecklingsstrateg för Social hållbarhet. Hon vill komma i kontakt med 

tillgänglighetsrådet för att fråga om deras åsikter om färdtjänst. Gun-Britt skickar Piteå 

Funktionsrätt Centrum samt Funktionsrätt Piteås mejladresser till Lena. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 32 Taxor 2025 inom Socialtjänsten 

 

Maria Eriksdotter, vice ordförande berättar att det blir en 5 % höjning på årets 

hemtjänstavgifter, se bilaga 1. 

 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå reagerar på ledsagningsavgiften. Ska den 

kosta om man är synskadad? Synskadade har i regel väldigt liten inkomst och har svårt 

att ta sig ut. Det går inte heller att få ledsagarservice via LSS. 

 

______ 

 

Marianne Hedkvist, fastighets- och serviceförvaltningen informerar om att de nya 

måltidstaxorna tas den 4 september 2024 i fastighets- och servicenämnden. 

Kostnadstäckningsgraden för måltider vid särskilt boende är 93 %. 

Måltidsabonnemanget höjs med 237 kronor. Det blir ingen höjning för enstaka 

måltider. 

 

Karin Sundbaum undrar varför man inte kan få avdrag för enskilda måltider som man 

inte äter och varför slängs maten? 

 

Inom skolbespisningen kan man köpa en måltid eller flera av det som har blivit kvar 

från dagens servering. 

 

Alla i rådet är överens om att någonting måste göras för att minska på matsvinnet. 

Tidigare kunde man också gå in och köpa mat på äldreboenden. 

 

Ylva Sundkvist, FRP undrar varför inte personalen får köpa hem mat som blir över.  

 

Beslut: Marianne Hedkvist, FSN tar med sig frågan om varför man inte kan få 

avdrag för en måltid man inte har ätit samt frågan om varför personalen inte får 

köpa överbliven mat. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 33 Förenings- och förvaltningsstunden 

Maria Eriksdotter undrar varför lokaltrafiken inte har någon pensionärsrabatt? 

 

Beslut: Elisabeth Qvarnström, SBN tar med sig frågan till samhällsbyggnads-

nämnden om varför lokaltrafiken i Piteå inte har någon pensionärsrabatt. 

 

______ 

 

Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå säger att Länstrafiken har pensionärs-

rabatt. 

 

______ 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Marie Rönnholm är sjuk, men har meddelat gällande utredningen av Regionala 

kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, RKM att ingen ny information har 

framkommit än att personen som håller i utredningen håller på att ta fram en 

uppdragsbeskrivning då denna efterfrågats av samhällsbyggnadsförvaltningen. Än så 

länge finns endast ett utkast som ska revideras.  

 

Barn- och utbildningsnämnden 

Ingen närvarande. 

 

Socialnämnden 

Lena Enqvist, omsorgschef berättar om halvårsbokslutet. Bemanningsmässigt har det 

varit en tuff sommar. Stolta över våra verksamheter, har endast haft 1 dygns 

betalningsansvar under juli månad, varje plats på sjukhuset kostar 11 600 kr per dygn. 

Regionen drar ner på sina platser på sjukhusen under sommaren.  

 

Ylva Sundkvist, FRP berättade att kontaktpersonen till en anhörig vid Ängsgården 

informerade innan sommaren att de kanske inte hade möjlighet att städa lika ofta med 

mera, men att de var välkomna att ställa frågor till dem. Sommaren har fungerat bra. 

Bra att informationen gavs så anhöriga kunde ställa in sig på det i förväg. 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 33 Förenings- och förvaltningsstunden, forts 

 

Lena Enqvist berättar om stora utmaningar när en ny socialtjänstlag träder ikraft 

sommaren 2025, den gamla är från 1980. Det kan innebära stora utmaningar för hela 

socialtjänsten. Tanken med den nya lagstiftningen är att insatser från socialtjänsten 

skall bli mer lättillgängliga, mer främjande och förebyggande och bygga på kunskap 

och evidens. Under hösten kommer det att genomföras en kartläggning, hur ser det ut 

idag och en analys var behöver vi ställa om och förändra våra arbetssätt. 

Omställningen beräknas pågå i tre år och de innebär att förändringar kommer att 

genomföras succesivt. LSS-lagstiftningen berörs inte. 

 

Diskussioner i rådet om det blir så att socialtjänsten kan ta egna riktlinjer, hur blir det 

då om landets kommuner har sina egna riktlinjer, då kan det bli stor skillnad mellan 

fattiga och bättre ställda kommuner.  

 

Lena Enqvist säger att det kan bli skillnader mellan kommunerna. SoL-lagen ska 

uppfylla skälig levnadsnivå. Kan vara en tolkning, men det går att överklaga. Ger 

kommunerna en större möjlighet viktigt att ge mer trygghet åt den enskilde hemma till 

exempel ge trygghetslarm. Det går att läsa mer om den nya socialtjänstlagen SKR’S 

hemsida. 

 

______ 

 

Kommunstyrelsen 

Helén Lindbäck, KS berättar att de hade kommunstyrelsens sammanträde den 26 

augusti. Kommunstyrelsens ordinarie ledamöter var inbjudna till en utbildning i kris 

och krigsberedskap som Linda Bergmark och tre tjänstepersoner från Länsstyrelsen 

höll i. I oktober blir det en stor krisövning tre dagar tillsammans med övriga aktörer i 

samhället. 

 

Den 7 september 2024 kl 11:00-13:00 bjuder Piteå kommun in till ett samrådsevent 

vid Sinnenas ateljé, Västra kajen. Möt politiker och tjänstepersoner från kommunen, 

ställ dina frågor och ge dina synpunkter. Planprogrammet är ute på samråd 26 augusti 

– 13 september 2024 så remissvaren måste vara inne senast 13 september 2024. 

Viktigt att det blir rätt med tillgängligheten. 

 

_______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 33 Förenings- och förvaltningsstunden, forts 

 

Marianne Hedkvist, FSN berättar att ABF utbildar gratis. Exempel på utbildningar; 

Krisberedskap och utbildning i Hjärt/lung. 

 

______ 

 

Maria Eriksdotter, vice ordförande undrar om det är utsett någon ny kommunchef? 

 

Helén Lindbäck, KS säger att det är på gång, men inte klart. 

 

______ 

 

Fastighets- och servicenämnden 

Inget att tillägga. 

 

Barn- och utbildningsnämnden 

Ingen närvarande. 

 

Kultur och fritidsnämnden 

Ingen närvarande. 

 

Monica Nyman Björklund, HRF undrar hur en person som inte kan prata och ser och 

hör dåligt ska kunna få rätt hjälp när denne åker färdtjänst? 

 

Vid beställning av färdtjänstresa är det bra att informera om vilken hjälp personen 

behöver för att kunna resa på ett tryggt och bra sätt. 

 

______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  

Datum 2024-08-29 
 

 

§ 34 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor. 

 

______ 

§ 35 Nästa möte 

 

Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir måndag den 18 november 2024, 

klockan 13:00 i Lena Enqvists arbetsrum, våning 3, Flygel D, Stadshuset. 

Gå in vid huvudentrén så hämtar jag er där. Det går också bra att delta via Teams.  

OBS! Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet. 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet blir torsdag den 5 december 2024, klockan 08:30 i 

Finngrundet, våning 1, Flygel B. Ingång huvudentrén vid Stadshuset. 

 

______ 

§ 36 Avslutning 

 

Marie Eriksdotter, vice ordförande tackar för dagens möte.  

 

______  

 

 


